



N°8

Mail & Parcel Automation News

WWW.SOLYSTIC.COM

POST-EXPO 2017 / POST-EXPO 2017

*We are delighted to send you SO'LIVE, SOLYSTIC's e-newsletter
Nous avons le plaisir de vous adresser SO'LIVE, la e-letter de SOLYSTIC.*

SOLYSTIC WILL EXHIBIT IN POST-EXPO'17

We will be at Post-Expo which will take place at Palexpo in Geneva from 26 to 28 september 2017.

As usual, we will present our latest innovative solutions including :

- mail sorting automation - the XMS™ machine's extended functionalities,
- parcel sorting automation - small parcel sorting, robotic delivery preparation and hub integration,
- lifecycle services with full maintenance offerings.

You will also discover our capabilities to resolve "complex" cross-border delivery addresses.

"Drastic change in delivery business" will be the theme of the conference presented by Maurizio Puppo, our Strategy & Business Development Director, on wednesday 27.

Come and visit us in booth 7020, Hall 4 !

POST-EXPO 2017
POSTAL • COURIER • EXPRESS

SOLYSTIC EXPOSERA A POST-EXPO'17

Nous serons présents à Post-Expo qui aura lieu au Palexpo de Genève du 26 au 28 septembre 2017.

Comme toujours, nous présenterons nos dernières solutions innovantes autour des sujets suivants :

- automatisation du tri courrier - et les nouvelles fonctionnalités de la machine XMS™,
- automatisation du tri des colis - tri des petits paquets, robotique pour la préparation de la distribution et nos capacités d'intégration,
- les services tout au long du cycle de vie, avec notre offre de maintenance globale.

Vous découvrirez également notre solution de traitement des adresses complexes sur les paquets transfrontaliers.

Le mercredi 27 septembre, vous pourrez assister à la conférence "Drastic change in delivery business" présentée par Maurizio Puppo, Directeur Stratégie & Business Development.

Venez nous rendre visite Stand 7020, Hall 4 !





[Unsubscribe to this newsletter / Se désinscrire de la newsletter](#)